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Transportudvalget har i brev af 18. september 2020 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Erling Bonnesen (V). 

Spørgsmål nr. 756: 

Hvilke konkrete initiativer vil ministeren tage for at følge op på samrådet om 

udfordringerne på Svendborgbanen? 

Svar: 

Jeg har, som det fremgår af mine svar på TRU-spørgsmål 752, 753 og 760, bedt 

Banedanmark og DSB om at lave et eftersyn af køreplanerne for Svendborgba-

nen, herunder med henblik på at afdække, om de nuværende køreplaner er for 

stramme. Det er, som det fremgår af mit svar på TRU-spørgsmål 760, ikke vur-

deringen. 

Jeg har også bedt om en redegørelse for, hvilken betydning et reservetog place-

ret i Svendborg fremfor i Odense vil have for regulariteten på Svendborgbanen. 

Som det fremgår af mit svar på TRU-spørgsmål 752, vil det ikke umiddelbart 

have betydning for regulariteten. 

Herudover har jeg over for DSB og Arriva påpeget, at togpassagerer, der sættes 

af i Stenstrup – fordi det er nødvendigt af tekniske årsager, eller fordi det er 

det, som vil gavne flest mulige passagerer i den given situation – naturligvis 

skal tilbydes togbusser. 

Jeg bemærker endvidere, at Transportudvalget, som indeholdt mit svar på 

TRU-spørgsmål 761, har modtaget en invitation til det dialogmøde om Svend-

borgbanen, som vi drøftede på samrådet. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 

2. november 2020 
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